
PROTOKOLL FRAN STYRELSEMOTE I VASTERGOTLANDS BRIDGE
mRI3LJND 1999-10-27 i FALKOPThJG

Narvarande: Jan-Erik Eng, Daisy Hajek, Kenth Sandéhn, Roland Storck, Sten
(1’i:nan, Christer Swensson, Sixten Ek, Torgny Andréasson och Ricky

* I Ordforanden hatsade alla valkomna och forkiarade mOtet for Oppnat.

2 Dagordningen godkandes. Efiersom ordinarie sekreterare saknades upp
drogs at ordfatt skriva dagens protokoil.

3 Foregâende motesprotokoll genomgicks och godkandes

1 Thvlingsverksamheten 1999/2000. AlIt loper enligt plan. Dock bar en
andring gjorts: Sammandraget SM-DM lag är flyttat fran den 11/12 till
den 4/12 i SkOvde- och Varakretsen.

5 Ordf informerade om vad sorn skett tinder SBF:s riksstamma:
- Arsavgiften till SBF bOjs med 50:- fr o rn âr 2000/2001
- Nvtt narnn I SBF:s styTelse: Man Rvman, Stockholm, kom in i stallet

for Hákan Nilsson
- Skãnes motion om havande av tPrickbelastningsystemet” avslogs med

knapp majoritet. En arbetsgTupp med uppgift att fOrbattra reglema
mom systemets ram tilisattes.

- Man beslot att riksstamma i fortsattningen endast sker varannat ár.

6 Faire SUBF-konsulenten RalfBystrom är nu anstalld som konsulent av
SBF och liar ansvaret for vArt distrikt. Uppdrogs at ordfatt forsOka fá
RaW BystrOrn att besoka oss i samband med nästa styrelsernote.

§ 7 Arets utbildningshelg äger rum i Rimforsa. BeslOts att VBF inte vidtar
nágra âtgarder med anledning ax’ delta.

* $ Inga nya sanktioner ellerjubllerande kiubbar anmaldes,

om hOjning av arvoden diskuterades, BeslOts alt arvoden skulle
hojas mcd 400:- for de scm uppbar arvoden d v s Ordf, Kassor, Sekr
saint kretsledare



10 Frãgan orn vi skall starta ett VastgOtarally har diskuterats. Styrelsen beslot
att ttppdra at Christer Swensson an utarbeta ett farsiag till nästa styrelse
mOte.

I i Under Ovriga frãgor informerade ordfom att han undersOkt huruvida en
till SBF ansluten klubb kunde neka nàgon att delta i en klubbtavling.
Svaret är att vára klubbar är suveräna och vill man göra nàgot sâ dumt
som an neka nàgon att delta sâ kan man gUra detta.

I 2 BeslOts att nästa styTelsemOte äger rum i SkOvde onsdagen den 2/2 2000
I SkOvde BA nya lokaler

13 Ordf tackade for visat intresse och avslutade mOtet

Vid protokoliet
Jan—.Erik Eng



PROTOKOLL FRAN STYRELSEMOTE I VASTERGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 000202 i SKOVDE BA’S NYA LOKALER
NARVARANDE: Jan-Erik Eng, Daisy Hajek Sixten Ek, Sten Oman, Roland Storck,
Torgny Andreasson, Christer Swenson, Gunnel Svensson och Kenth Sandêhn.

1. Ordforanden haisade aila vaikomna och forkiarade mOtet Oppnat.
2. Dagordningen godkandes.
3. Foregãende motesprotokoll godkandes.
4. Ake Peuersson Mn SISU presenterade vad de bar for funktion. En forteckning

Over deras funktionarer skall kopieras och skickas ut till kiubbama.
5. Raffe Bystrom presenterade lite idëer om ungdomsbridgen. Han viii ha uppgift

om IT-kontakt, utbildningsansvarig, ungdomsansvarig och SISU-kontakt
6. DM-lagtinaIen spelas i SkUvde 11-12/3. Kretsledama hat full befogenhet när det

gailer genomforandet av distriktsthvlingar. Styrelsen fastslog aft bordsavgiften
skali vara 40:-/ spelare. Racker inte detta betalar VBF melianskiflnaden efier
insand skriftlig ekonomisk rapport. Styrelsen skall ta upp hela avgiftsbiten pa
majmOtet. Styrelsen besiutade aft aHa skall ha samma ersatthing vid
distrikistavlingar. Tavlingsledararvodet 700:_ for endagstaviing och 1300:- for
tvâdagars. Rabatter for bricklaggning utgãr om det blir minst 2000 brickor per
säsong.

7. Kretsledama tar fram forslag till tavlingsprogram i samband med DM-frnalea
Defta skall skickas Ut till kiubbama for pâseende.

8. Hans Bogeskar rat i uppdrag aft ta fram placeñngsfOrslag for pengama till
majmOtet.

9. Christer jobbar vidare med Vastgotarallyt. Raffe skall skicka Over uppiagget fran
Varmland

10. Inga nya sanklioner. Hjo at Weksamma om de kan genomfora
Guldkroksbarometem dâ det är brist pa lamphga helger.

11. Janne presenterade eft nyu forsiag om tiHâtna konventioner..
12. Nya regier for bronspoang. Det innebar en utOkning till at 1/3 ffir poang.
13. Janne redovisade nya regler für reseersaftning vid SM-flnalema.
14. Inga Ovriga frâgor.
15. Nasta styrelsemote 000520 i Hokensàs.
16. Ordforanden tackade for visat intresse och avslutade mOtet.

Vid protokollet
Gunnel Svensson



PROTOKOLL FRAN STYRELSEMOTE I VASTERGOTLANDS BRIDGE
FORBUND 000520 ‘id HOkensâs Frilufisanlaggning.
NARVAR4NDE: Jan-Erik Eng, Daisy Hajek Sixten Ek Sten Oman. Roland Storck,
Thrgny Andreasson, Christer Swenson, Gunnel Svensson, Christian Carisson oth
Ricky .Tohansson.

1, Ordforanden halsade alla valkomna och forklarade motet Oppnat.
2. Dagordningen godkandes.
3 . FOregende motesprotokoll godkandes.
4. Jan-Erik tackade for det ár som gaff och giorde en sammanfaftning. JIM

fmalemas placering har varit for tan, DM-lagfinalen hlev Ping med 5 matcher pa
2 dagar. Det finns tx’a lager i disffiklet angAende Parfinalens utformning.
Kretsledama har sam vanligt giort eft bra johh.

5. Det ekonomiska laget är gott. Finns det ngon klubb sam har nagot
ungdomsprojek-t pa gang sa finns det pengar aft anvanda till defta. VHF hojer inte
arsavgiften infer nästa ár.

6. Strelsen heslutade aft gOra inkop av en kopiedngsmaskin. Daisys raknemaskin
har gaff sender varfor styrelsen heslulade om inkOp av en fly.

7. FOrfrgan bade kommit frAn Gert om inkop av nya kortlekar. Sixten skall
diskutera med SBF om de kan sponsra med I lAda kortlekar effersom vi inte rar
nAgon ersanning for kort och maskin i samband med SM-veckan.

8. Ordforanden grahilerade Christian till deras plats i SM-finalen for lag. Styrelsen
heslutade om eft kostnadshidrag pA 1.000:- / spelare.

9. Styrelsen heslutade am nya sanktionsavgifter: 15:- / par oth for lagtavling 150:- +

15:- / kupang.
10. Tavlingsverksamheten:

a) Kretsledama och Janne skall traffas och ta fran eft forslag till upplagg for
DM-lagtavlingama son skall skickas ut till klubbama.

h) EU ntt fOrslag kommer även aft tas fran for Parfinalen. Beslut on detta
kommer aft tas pA Arsmotet.

c) Avgifien for lag ( bAde div. 4 och DM-lag ) blir 450:-
d) Christer bade ifift uppgifter frAn Varmland om hut deras rally är upplagt.

Chrisler och Roland fick i uppdrag aft samrAda och ta fram en skrivelse aft
skicka ut till klubbarna.

e) Styrelsen diskuterade” storharometer” och kom fram till aft dcfta mAste
skotas av kluhhama.

O Bast I Vast vanns Ater av Vastergotland. Fifersom GOteborg bar visat aft de
bar fonitsatmingama für aft sketa en tavling av defta slag foreslAr VHF aft de
fAr skola defta anangemang aven I fortsaftningen

11. SM-veckan gAr som vanligt vecka 31. Forslag finns aven pA en vintervecka.
12. Rankingsystemet ar lite stniligt. Det heror pA aft det saknas sammandrag frAn

flem lag. Gunnel skall ha en sammanstallning Over deltagande lag frAn
kretsledama.

13. Tnga inbmnade sanktioner,
14. De I styrelsen son hade e-mailadress lamnade dessa for inrapportedng till SRF.
15. Arsmotet kommer aft bli 000909 kI. 11.00 I Alingsás.
16. Inga Owiga frAgor.
17. Nasta styrelsemOte fore Arsmotet i AlingsAs 000909 kl. 09.30


